

To: The Egyptian Exchange

السادة / البورصة المصرية المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،

Greetings,

We would like to inform you that Mr. Loay Jasim Al-Kharafi, the Chairman of the Board of Directors of Egypt Kuwait Holding Company, held a meeting with His Excellency the Minister of Petroleum and Mineral Resources, Eng. Karim Badawi. Several important topics were discussed, concerning Egypt Kuwait Holding Company wish to inject more investments to enhance exploration activities and increase natural gas production in the coming period, through its subsidiary "North Sinai Petroleum Company," which owns the concession for the North Sinai offshore area.

It was agreed to expand the concession areas granted to the North Sinai Petroleum Company and convert the added exploration area into a development contract. This comes after the company successfully drilled its first exploratory well at the (KSE-2) site, which began production in June 2024. Additionally, it is expected that the second well in the (ATON-1) area will begin production in September 2024.

The company's investments in exploration and development in the North Sinai maritime field amounted to \$247 million from 2017 to date, with an addition of approximately 212 billion cubic feet of natural gas reserves.

نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن السيد/ لؤي جاسم الخرافي رئيس مجلس إدارة الشركة القابضة المصرية الكويتية قد عقد إجتماعاً مع معالي وزير البترول والثروة المعدنية المهندس/ كريم بدوي وتم مناقشة العديد من الملفات الهامة التي تتعلق برغبة الشركة القابضة المصرية الكويتية بضخ المزيد من الاستثمارات لتعزيز عمليات الاستكشاف وزيادة إنتاج الغاز خلال الفترة المقبلة، وذلك من خلال شركتها التابعة "شركة شمال سيناء للبترول" والتي تمتلك المتياز منطقة شمال سيناء البحري.

وتم الاتفاق على توسعة مناطق الامتياز الممنوحة لشركة شمال سيناء للبترول وتحويل منطقة البحث المضافة إلى عقد تنمية، ويأتي ذلك بعد نجاح الشركة في تحقيق الكشف الخاص بحفر أول بئر استكشافي بمنطقة (KSE-2) والذي بدأ الإنتاج بالفعل في يونيو 2024 بالإضافة إلى ذلك فإنه من المتوقع أن يبدأ البئر الثاني بمنطقة (ATON-1) بالإنتاج في شهر سبتمبر 2024.

وقد بلغت استثمارات الشركة في الاستكشاف والتنمية بحقل شمال سيناء البحري ما قيمته 247 مليون دولار أمريكي منذ عام 2017 مودتى تاريخه، وتم إضافة احتياطيات غاز تقدر بحوالي 212 مليار قدم مكعب.

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام ،،

Regards,

هاني عزام

Hany Azzam رئيس قطاع الحوكمة

Head of Corporate Governance

Date: 11/8/2024

الشركة القابضة المصرية الكويتية شمم

C.R.# 114648 - 14, Hassan Mohamed El Razzaz St., Agouza, Giza, Egypt Tel.:+202 3336 3300 - Fax:+202 3335 8989 س ت ۱۱٤٦٤٨٠ - جيسزة - ١٤ شسارع حسسن محمد السرزاز (نوال سابقاً) - العجوزة - الجيسزة ج م ع الثيكة الفايضة المصرة الكويتية ش ٢٠٢٠ من مبل جَايِد ١٤٦٤٨ جنرة التاريخ: 11/8/2024